

國立交通大學土木工程學系誠徵結構及工程材料組助理教授(含)以上專任教師

本系擬徵聘具深厚研究潛能及教學熱忱之專任助理教授以上師資數名

一、應徵資格：

1. 具備博士學位（含預計於聘任前取得博士學位證書者）。
2. 以下專業領域：結構工程、地震工程、工程材料或人工智慧等相關領域。
3. 需具英語授課能力者。

二、預計起聘日期：民國 110 年 2 月 1 日或 110 年 8 月 1 日。

三、有意申請者請備：

1. 詳細學、經歷資料
2. 研究所成績單
3. 著作目錄表
4. 參考著作(已發表之重要論文影本)
5. 個人教學及研究計畫
6. 三人以上之諮詢者名單及聯絡電話和 e-mail

四、合者將進一步聯絡。意者請於民國 109 年 8 月 15 日前將紙本郵寄或電子檔 e_mail 至：

30010 新竹市大學路 1001 號 國立交通大學土木工程學系

教師徵聘委員會召集人 洪士林教授收

(信封請註明應徵結構組教師)

e-mail: slhung@mail.nctu.edu.tw

五、聯絡人：洪士林教授，電話：03-5731907

FACULTY POSITION OPENING ANNOUNCEMENT

The Department of Civil Engineering at National Chiao Tung University, Taiwan, is currently accepting applications for faculty positions in civil engineering at the assistant, associate, or full professor level. Candidates must have a Ph.D. degree (no later than August 1, 2020) in civil engineering related fields, especially in structural engineering, earthquake engineering, construction materials, or applications of artificial intelligence. The appointment will start on February 1 or August 1, 2021. Detailed curriculum vitae, a statement of teaching and research plan, publication list, represented publications, transcripts of academic record, and a list of at least three referees (including affiliation, contact address, phone number, and email address) should be forwarded to Prof. S.-L. Hung, Search Committee Chair, Department of Civil Engineering, National Chiao Tung University, 1001 University Road, Hsinchu, Taiwan 30010. Application deadline is August 15, 2020. Electronic applicants to slhung@mail.nctu.edu.tw are acceptable.